
 
 

 
Referat 

 

Navn på organet som har hatt møte: Øyrådet (ØR). Møte nr.  

Møtedato:  12.4.2018 Møtt: Håvard Holte Os, Dag Inge Mathisen, Torfinn Hansen, 

Merete Madsvåg, Trine Støen, Berit Flåmo 

Tid:  

            17.30 – 19.30 

 

Sted: Kommunehuset   

Møteleder: Håvard Holte Os 

  

Referent: Knut Arne Strømøy 

 

 

 

 

Sak nr Saksopplysninger – jf. saksliste. 

Orientering/Drøfting/Beslutning 

Type Ansvarlig 

1.  Godkjenning av innkalling og referat 

fra forrige møte: 

 

Godkjent 

  

2.  Evaluering/videreutvikling av ordningen 

med skjærgårdssykepleier, uttalelse fra 

Øyrådet. 

 

Øyrådet mener det er vanskelig for 

grendalagene å gi en uttalelse om 

tjenesten, en evaluering bør foretas i tett 

dialog med brukere og pårørende. 

 

Som en generell uttalelse ønsker øyrådet at 

tjenesten kan utvide sine tjenester med 

tilbud som kan spare folk for reising, som 

et eksempel er taking av blodprøver. 

 

Videre har Øyrådet forhåpninger til 

prosjektet med samfunnsbåt som vil gjøre 

at mindre tid går med til reising og at 

nordværa kan betjenes. 

 

Uttalelsen oversendes Sandra Holm i 

Frøya kommune. 

 

 

  



 
 

 

3.  Parkering på Dyrøya: 

 

4 representanter for Dyrøy grendalag 

deltok i orienteringen fra Kitt Hansen og i 

diskusjonen i etterkant. 

 

Kitt Hansen orienterte om 

mulighetsstudien igangsatt av Frøya 

kommune. Hun viste skisser over 

muligheten for utvidelse av området som 

er grunnlag for et arbeid som gjøres av 

innleid eksperter. Resultatet skal danne 

grunnlag for et anbudsdokument. Statens 

vegvesen har vist interesse for arbeidet og 

koblet seg på. Arealet er gitt men 

kommunen ønsker innspill spesielt fra 

Dyrøy grendalag og Øyrådet om hvordan 

de ønsker at området utformes. 

 

Dyrøy grendalag og Øyrådet samordner et 

innspill før første frist som er 4.5.2017. 

 

Etter orienteringen ble det diskutert 

muligheter for avlastningsområder for 

parkering, spesielt med tanke på at mange 

plasser ved Seashell forsvinner grunnet 

utbygging. 

 

 Håvard 

4.  Froankonseptet: 

 

Næringsrådgiver Nils Jørgen Karlsen 

orienterte om arbeidet som er gjort.  

 

Naturinformasjonssentret bør gis 

hovedfokus i det videre arbeidet. 

 

Øyrådet ser på prosjektet som spennende 

og positivt for hele øyrekka og ønsker at 

det videre arbeidet organiseres med en 

referanse/styringsgruppe etter modellen 

som ble benyttet for Øyrekka 

Folkehøyskole. 

 

Gruppen bør bestå av representanter fra: 

 Frøya kommune 

 Øyrådet 

 Froheim AS 

 Næringslivet 

 Andre ressurspersoner 

 

  



 
 

Øyrådet finner det naturlig at Frøya 

kommune tar ansvar for fremdriften i 

arbeidet. 

 

Uttalelsen oversendes som kommentar til 

ny politisk behandling i Frøya kommune. 

5.  Innkommet sak i forbindelse med klage 

på avslag i dispensasjonssak i 

Hovedutvalg for forvaltning. 

 

Øyrådet ønsker ikke å ta stilling i den 

konkrete saken på Mausund, men ønsker 

på generell basis å etterspørre rullering av 

reguleringsplaner med spesielt fokus på 

næringsområder i øyrekka. Dette for å 

kunne gi et bredere spekter for å drive 

næring i området. 

  

6.  Eventuelt: 

 

Håvard orienterte om at det på folkemøtet 

om arealplan for øyrekka kun møtte 5 

personer. Alle fra Mausund. 

 

Øyrådet ser på dette arbeidet som meget 

viktig og ønsker derfor et møte med 

arealplanleggeren i Frøya kommune på et 

nytt møte i rådet. 

 

Øyrådet ønsker å får en orientering så raskt 

som mulig og innkaller derfor til nytt møte 

26.4.2016 kl. 17.00 der representanter fra 

Frøya kommune deltar. 
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